



SVENSKA KRIMINALVÅRDENS IDROTTSFÖRBUND

Protokoll från SKIF's styrelsemöte i Stockholm 2016-12-01--02

Närvarande:

Christer Duvek	ordförande
Anna Andersson	vice ordförande
Oskar Danielsson	kassör
Anna Isaksson	sekreterare
Tobbe Hallberg	kanslist
KåGe Jönsson	ordinarie ledamot
Maria Spjut	ordinarie ledamot
Marcus Pauckstadt	ordinarie ledamot
Anna Brännvall	suppleant
Hans Falk	suppleant
Håkan Ullefors	suppleant
Niklas Larsson	suppleant
Maria Brinkeback	suppleant

§1 **Mötets öppnande**

Ordförande hälsar välkomna och informerar angående möteslokaler och hålltider.

§2 **Mötets behöriga utlysande**

Mötet har utlysts i god ordning.

§3 **Fastställande av dagordningen**

Till § 16 Övriga frågor anmäls följande: fråga angående medlemskap i förening på annan ort (Maria B), fråga gällande info på PUC (Anna B och Hans), fråga

angående golf inom friskvårdsbidrag (Marcus), fråga angående processen kring det ändrade friskvårdsbidraget (Håkan), representanter till KRIFO's förbundsstämma i Danmark.

Inga ersättare behöver utses för mötet.

§4 Föregående protokoll

Uppföljning av följande punkter:

§ 5 Den utbetalning till Norrtäljeanstaltens IF som då ej hade kommit föreningen tillhanda. Pengarna är återfunna på ett "bortglömt" konto och ordningen är återställd.

§ 8 Korpen har efter påminnelse skickat inbetalningskort och medlemsavgiften är nu betald.

§ 10 Barbro har undersökt bestämmelserna kring Kriminalvårdens befintliga försäkringar och enligt uppgifter från Kammarkollegiet ska dessa gälla vid NM/EM där deltagande i tävlingarna sker i tjänsten. När det gäller SM sker tävlingarna på fritid och var och en ansvarar för sina egna försäkringar vilket framgår av inbjudningarna till SM-tävlingarna. Ett förslag ges om att undersöka villkor och priser för de särskilda idrottsförsäkringar som till exempel Folksam har. Tobbe undersöker detta.

§ 13 Nya lagoveraller, shorts och handbollsstrumpor har köpts in. Nya tävlingskläder för terränglöpning likaså.

Protokollet från föregående möte godkänns och läggs till handlingarna.

§5 Ekonomisk rapport och budget 2016-2017

Oskar presenterar den ekonomiska situationen.

- Centrala medel: budgeten följs någorlunda, ligger lite under. Decemberlöner och kostnader i samband med detta styrelsemöte tillkommer dock.
- Kostnaden för flygresor blev i år dyrare än beräknat då vi bokade resorna genom KSC.
- Egna medel: SM-startavgifter för personer som inte kom till tävling har reglerats genom inbetalning från lokal förening.
- Inför framtiden kan budgetposten Rese- och stimulansbidrag behöva ökas.
- Budget för 2017 fastslogs vid föregående styrelsemöte
- Noterat är att det finns 4-5 lokala föreningar som inte söker sina bidragspengar.

§6 Clas Amilons pris

Inga nya nomineringar görs i sittande möte.

Inkomna nomineringar presenteras och styrelsen fattar sitt beslut.

§7 Friskvårdskampanjen 2016 och 2017

En utvärdering av årets kampanj ger att deltagarantalet har sjunkit för varje etapp. Styrelsen tar lärdom av detta och efter utvärdering har arbetsgruppen gjort en planering för friskvårdskampanjen 2017. Nästa års kampanj återgår till liknande form som tidigare kampanjer med poängkort och flera prisnivåer. Arbetsgruppen har ett förslag på pris som behöver kostnadsundersökas innan beslut kan fattas. I informationsbladet om kampanjen ska priserna finnas med på bild. Det är avgörande att information om kampanjen kommer ut till alla anställda och inte "fastnar" i leden. Styrelsen ser över vilken informationsväg som är mest lämplig.

§8 EM terräng 2016

Sverige deltog vid tävlingarna i Birmingham med 10 löpare. Ett flertal individuella och lagmedaljer erövrades och Sverige fick även pris som bästa nation totalt. Arrangemanget uppskattades och det var god stämning bland deltagarna. Nytt för i år var att Danmark deltog och det låter som att fler länder är på väg in/tillbaka, till exempel Norge, Belgien och Spanien. 2018 går EM på Irland. Vid ledarmötet fattades beslut om att höja startavgiften till 100 euro/person då detta behövs för att arrangemanget ska gå att genomföra i fortsättningen.

§9 Inför NM i fotboll 2017

NM spelas 17-18/6 i Finland. Planen är att hålla ett förläger veckan innan, helst i närheten av Stockholm då det underlättar resorna. Beräknat antal deltagare är 40 personer (spelare + övriga). Alternativ för läger samt resor undersöks av Tobbe och förbundskaptenerna. De kommer att hålla ett videomöte angående detta under december. Information om intresseanmälan för spelarna går ut senast i början av februari och datum för sista anmälan kommer att sättas i samband med detta.

§10 Korpen

KåGe berättar att han fick en kallelse till ett möte i Stockholm som sedan ställdes in och togs som videokonferens istället. Vid konferensen diskuterades bland annat vad som kommer att hända efter 2018 då Korpen har en vision som sträcker sig fram till just 2018. Ett separat möte angående internationella frågor kommer att hållas under 2017.

§11 SM-programmet 2017

- Skidor, Vemdalen, 31/3-1/4, Team KVA Mariefred.
- Bowling, Norrköping, 17/4, PoIF
- Innebandy, Göteborg, 6-7/5, Häktet Göteborg
- Fotboll, Mjölby, 16-17/9, Munkgärdets FF
- Terränglöpning, Nyköping, 7-8/9, VoNIF
- Golf, Helsingborg, 12-13/9, IF VO Helsingborg
- Five A Side, Helsingborg, 21/10, IF VO Helsingborg
- Racket, möjligtvis Uppsala, november,

Diskussion om att SKIF eventuellt behöver bistå arrangören för Racket med bidrag för hallhyra då denna kostnad oftast är relativt hög och tävlingen har haft ett lågt deltagarantal. Frågan om att byta ut tennis mot bordtennis diskuteras och se inte som en omöjlighet i framtiden, inget beslut om detta fattas i nuläget.

Om kontaktpersonen inte är närvarande vid aktuellt SM bör en annan representant finnas på plats, förslagsvis en styrelsemedlem. Syftet är att vara på plats för att se och höra vad som händer samt kunna agera på plats vid behov, exempelvis vid osportsligt uppträdande. Det ligger i SKIF's intresse att ha förstahandsinformation för att slippa gå efter hörsägen.

§12 Kontaktpersonsmöte 2017

Ort för kontaktpersonsmötet 26-27/1 ändras till Linköping (tidigare Norrköping) på grund av dålig tillgång till boende. Mötet kommer att hållas i en konferenslokal på orten och övernattnig sker på Grand Hotell. Styrelsen träffas dag 1 kl.11 och kontaktpersonerna ansluter kl.14. Inför mötet kommer kontaktpersonerna att beredas möjlighet att inkomma med frågeställningar. Någon form av kvällsaktivitet planeras av Tobbe och Maria B.

§13 Styrelsens sammansättning och arbete inför 2017

Arbetsgruppen som har börjat se över SKIF's stadgar läser vidare och kommer med förslag på vad som behöver justeras. Arbetet är pågående och ska vara slutfört till föbundsstämman 2018.

Tobbe ska skicka ut en enkät med frågor till styrelsens medlemmar. Denna fylls i och sänds åter. Resultatet redovisas i samband med januarimötet. Styrelsen ser att det finns utvecklingsområden avseende effektivitet, mötesstruktur, indelning i arbetsgrupper mm.

§14 Inkomna skrivelser

Förfrågan angående SM-tävling i boule. Besvaras av Tobbe med information om att arbetsgivaren har godkänt de SM-tävlingar som finns idag och att det därmed inte finns utrymme för fler grenar.

§15 Kansliinfo

Förfrågan har kommit om en gemensam SM-logga att använda på inbjudningar mm. Tobbe ska med hjälp av Barbro undersöka på vilka sätt vi kan använda den befintliga loggan och om det går att göra ett tillägg för SM-grenarna.

§16 Övriga frågor

Maria B: PoIF har fått förfrågan om medlemskap från medlemmar på annan ort som inte vill starta upp en egen förening. Styrelsen svarar att PoIF inte kan neka nya medlemmar att gå med men att det är viktigt att de är tydliga med varifrån föreningens aktiviteter utgår. Styrelsen rekommenderar att lokala föreningar tar ett styrelsebeslut angående utgångsort för sin verksamhet.

Anna B och Hans: återkoppling kring arbetet med att informera på olika PUC. Informationen tas emot positivt. Informationsfoldern och bildspelet är bra. Ett förslag finns om att göra en video med klipp från olika SM/NM/EM. Håkan rapporterar att det fortfarande inte gått att få tid för att informera på PUC i Örebro. Tobbe och Christer ska ta en kontakt och försöka få tid på utbildningarna där.

Marcus P: förmedla önskemål om att lyfta frågan om varför golf inte omfattas av friskvårdsbidraget från arbetsgivaren när det finns med som SM-gren. Svaret är att friskvårdsbidraget regleras av Skattemyndighetens bestämmelser och SM-grenarna regleras av Kriminalvården. På www.skatteverket.se finns mer information om vad som får ingå i friskvårdsförmåner.

Håkan: frågeställning om det nya friskvårdsbidraget. Nytt från år 2017 är att maximalt friskvårdsbidrag är 3000 kronor/år och en egenavgift på 25 % har lagts till på förslag från SACO's representanter. Christer redogör i korta drag för hur SACO, SEKO, SKIF och arbetsgivaren har diskuterat fram det nya friskvårdsbidraget. Det dokument som finns gällande samverkan mellan SKIF och arbetsgivaren har också reviderats.

Styrelserepresentanter till KRIFO's föbundsstämma i Danmark 10-12/3 2017 ska utses. Fyra styrelsemedlemmar anmäler intresse och en anmäler intresse för att stå som reserv. Hans och KåGe utses som representanter. Styrelsen beslutar att bekosta resan för hedersordföranden Bosse Svensson.

§17

Nästa sammanträde

Följande styrelsemöten är inplanerade för 2017:

Styrelsemöte + kontaktpersonsträff, 26-27/1, Linköping (OBS! ändrad ort)

Styrelsemöte, 18-19/5, Göteborg

Styrelsemöte, 6-7/9 i samband med SM Terräng 7-8/9, Nyköping/Norrköping

Styrelsemöte 30/11-1/12, Örebro

§18

Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.

Vid protokollet:

Anna Isaksson

Anna Isaksson

sekreterare

Justeras:

Christer Duvek

Christer Duvek

ordförande